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Hlavac, Vaclav

From: Ivan Richter <ivan.richter@fjfi.cvut.cz>
Sent: December 15, 2019 20:33
To: Hlavac, Vaclav
Subject: Re: [Senat CVUT] Schůzka KRK v pondělí 16. 12. 2019 v 11:00 v JP:B-601

Ahoj Vasku, srdecne zdravim,  
bohuzel, take se zitra musim omluvit ze schuzky KRKu, i pri nejlepsi vuli, zitrek mam bohuzel zcela zabity, vyukou  
(dopo i odpo) a dalsimi povinnostmi na katedre... 
Omlouvam se, dostal jsem se k precteni Zpravy o vnitrnim hodnoceni kvality az nyni, zcela vsak souhlasim s 
pripominkami ostatnich kolegu,  
kteri byli rychlejsi, zejmena prof. Tywoniak, Honza Kybic, Petr Olsak... V soucasne podobe toto asi opravdu neni 
bohuzel schvalitelne a je treba prepracovat.   
Jak pise kolega Kybic, alespon v interni forme (ale ve vetsine pripadu se i pochlubit) zduraznit, ze opatreni byla prijata 
a zapocala cesta k jejich naprave, takovym zpusobem...   
Souhlasim dale s kolegou Olsakem, i kdyz asi ne tak prisne, je treba postupovat dle zakona, i kdyz navenek bude jiste 
vhodny i celkovy dokument,  
je treba, aby byly k dispocici i zmeny oproti predchozimu roku (zejmena pro vnitrni ucely ‐ tj. napr. zmenovy 
dokument,  
resp. vypis zmen s komentarem, co se podarilo zmenit, na cem se dale pracuje, atd.).    
Jako i pri jinych prilezitostech, uzitecne je se poucit take jinde, pekne zpravy maji namatkou napr. VUT, MUNI, UPOL, 
...  
Moc dekuji, preji hezky adventni vecer a zdravim, Ivan  
 
 
Dne 13.12.2019 v 8:34 Hlavac, Vaclav napsal(a): 

Vážení členové komise pro rozvoj a kvalitu AS ČVUT (KRK), kolegové senátoři, 
     svolávám schůzku KRK na pondělí 16. 12. 2019 v 11:00 v JP:B‐601 (budova B, ČVUT CIIRC, 
Jugoslávských partyzánů 1580/3). Na zasedání AS ČVUT se budou projednávat dvě skupiny 
dokumentů v gesci KRK, a to  
  

1. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality (v příloze, též na SharePoint) 
Tuto zprávu bude AS ČVUT schvalovat. Názor KRK na zprávu bychom ideálně měli připravit 
ještě v pondělí 16. 12. RVK bude dokument projednávat v úterý 17. 12. Proto by bylo dobré, 
kdyby naše připomínky měla před tímto zasedáním. 
Já si zprávu přečtu přes víkend a připravím návrh stanoviska. To projednáme na schůzce. 
Pokud na schůzce KRK nemůžete být osobně, prosím členy KRK, aby mi poslali případné 
připomínky emailem. Ti z členů KRK, kteří nemohou přijít osobně, ale mohli by se připojit 
vzdáleně, nechť mě volají při začátku schůze na Skype. Moje Skype jméno je vasekhlavac 
 
 

2. Projednání úpravy rozdělení prostředků IP ČVUT pro rok 2020 
Související dokumenty najdete v SharePoint. Podle předsedy AS ČVUT doc. J. Janouška na 
tento bod bude pravděpodobně čas i začátkem roku 2020. Přesto se na dokumenty 
podívejte. Na schůzce porovnáme naše názory. Opět případně pište emailem. Vězte, že část 
dokumentů se týká „informatiky“ a projednává je KIS vedená prof. J. Kybicem. 

  
Zvu také na schůzku výkonného místopředsedu RVH prof. Petra Hájka. 
Zdravím 
Vašek Hlaváč, zde předseda KRK 
=============== 
Václav (Vašek) Hlaváč, prof. Ing. CSc. 
České vysoké učení technické v Praze 
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Český institut informatiky, robotiky a kybernetiky (CIIRC, zástupce ředitele)  
Centrum strojového vnímání (mezi CIIRC ČVUT a FEL ČVUT, vedoucí) 
160 00 Praha 6, Dejvice, Jugoslávských partyzánů 1580/3  
http://people.ciirc.cvut.cz/hlavac/; vaclav.hlavac@cvut.cz  
telefon 224 357 465, mobil 603 149 689 
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